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      Annotation

    
        
          Данная работа посвящена выявлению специфики выездного туризма КНР в Россию. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Рассмотреть становление китайского туризма в России; 2. Проанализировать государственную политику в области туризма; 3. Охарактеризовать Санкт-Петербург как тур-площадку для выездного туризма КНР; 4. Определить влияние общемировой ситуации в связи с пандемией коронавируса на сферу туризма; 5. Проанализировать современные проекты развития туристической деятельности; 6. Обосновать проблемы и трудности на пути развития выездного туризма КНР в Санкт-Петербург. Работа проведена на базе исследования федеральной академии по туризму. Было проанализировано становление китайского туризма в России. Была дана оценка специфики китайского туризма в Россию. В данной работе указано, что, начиная с 2000 года, отношения Китая и России стали довольно тесными, обе страны активно сотрудничают по разным отраслям. Наиболее тесные отношения развиваются в туристической сфере. В период с 2000-2019 годы количество туристов из КНР увеличилось ежегодно. После сезона в 2019 году, Сотрудничество с КНР по направлению туризм можно считать одним из перспективных направлений для Российской Федерации.
        

        
          This work is devoted to identifying the specifics of outbound tourism of the People's Republic of China to Russia. Tasks that were solved in the course of the study: 1. Consider the formation of Chinese tourism in Russia; 2. Analyze the state policy in the field of tourism; 3. Describe St. Petersburg as a tour platform for outbound tourism of the People's Republic of China; 4. Determine the impact of the global situation in connection with the coronavirus pandemic on the tourism sector; 5. Analyze modern projects for the development of tourism activities; 6. To justify the problems and difficulties in the development of outbound tourism of the People's Republic of China to St. Petersburg. The work was carried out on the basis of a study of the Federal Academy of Tourism. The formation of Chinese tourism in Russia was analyzed. The specifics of Chinese tourism to Russia were assessed. In this paper, it is indicated that, since 2000, relations between China and Russia have become quite close, both countries actively cooperate in various industries. The closest relations are developing in the tourism sector. In the period from 2000-2019, the number of tourists from China increased annually. After the 2019 season, cooperation with China in the tourism sector can be considered one of the most promising areas for the Russian Federation.
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